
 
 
Nuorisovaltuuston kokous   4/2025 
Pöytäkirja 
 
Aika  tiistaina 20. toukokuuta 2025 klo 16.30 
 
Paikka   Wäentupa (Sorkkistentie 10, Eura) 
 
Läsnä  Lumia Lehtonen, Eemeli Komulainen, Pihla Ahlgren (poistui 18.03) Kamilla Kivelä (poistui  
 18.06), Iina Lindholm, Jenny Pertola, Taiga Ergin, Julia Aro, Salli Nummelin, Minna   
 Nurmikko, Maaret Vainio. 
 
 
1. Kokouksen avaus 
 
 - Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 16.30. 
  
 
2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 
 

Ehdotus  Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Päätös   Olemme laillisia ja päätösvaltaisia. 

 
3. Pöytäkirjan tarkastus 

 
 Nuorisovaltuuston kokouksista pidetään pöytäkirjaa. Pöytäkirjan 
 allekirjoittaa puheenjohtaja ja varmentaa pöytäkirjanpitäjä. Pöytäkirjan 
 tarkastaa kaksi kokouksessa valittua pöytäkirjantarkastajaa. 
 

Ehdotus  Valitaan kaksi pöytäkirjantarkastajaa 
 

Päätös   Valitsimme pöytäkirjantarkastajiksi Taiga Erginin ja Jenny Pertolan. 
 
 

4. Asioiden käsittelyjärjestyksen hyväksyminen 
 
 
 Ehdotus  Hyväksytään esityslistan mukainen käsittelyjärjestys 
 
 Päätös   Hyväksytään. 
 
 
5. Nuorisovaltuuston tulevat vaalit 
 
    Nuorisovaltuusto järjestää syksyllä 2025 vaalit. Viime    
   kokouksessa päätimme, että toukokuun kokouksessa     
  valmistellaan vaaliin liittyviä asioita, esimerkiksi päätetään      
 niiden ajankohta. 
 
 Ehdotus   Päätetään esimerkiksi seuraavista: 



    - Miten markkinoimme vaaleja 
    - Vaalitoimitsijat 
    - Ehdolle asettumisen viimeinen päivämäärä 
    - Vaalien ajankohta 
 

Päätös  Pidämme vaalit viikon 44 aikana. Ehdolle asettumisen takaraja on  

 perjantai 10. lokakuuta. Ehdolle asettumisen jälkeen pidetään yhteinen 

kokous ehdokkaiden kanssa 14. lokakuuta. Tällöin arvotaan 

 ehdokasnumerot ja kerätään ehdokkaista valokuvat käytettäväksi  

 mainoksissa. 

    Kouluilla voi äänestää tiistaina 28. lokakuuta ja kirjastolla pe 31.   

   lokakuuta. Virkailijat kouluille pyritään saamaan opiskelijakunnan    

  hallituksilta, kirjastoille nykyisiä nuvalaisia jotka eivät ole ehdolla. 

 

    Markkinointi 

    Markkinoimme vaaleja koulujen ilmoitustauluilla ja omissa sekä   

   nuorisopalveluiden sosiaalisen median kanavissa. Ennen ehdolle    

  asettumisen takarajaa pidämme yhteiskoulun auditoriossa      

 infotilaisuuden kiinnostuneille. Päätimme pitää tilaisuuden viikon 40    

 aikana, koulujen aikataulut huomioiden. Infotilaisuutta työstää Pihla,    

 Iina, Lumia ja Minna. Itse tilaisuuteen toivotaan kaikkien saapuvan.     

 Tehdään yhteistyötä koulunuoriso-ohjaaja Hannan kanssa. 

    Vaaleja markkinoidaan myös Alasatakunta-lehdessä, tiedotteella, johon  

   liitetään myös ohjeet osallistumiseen. Pyrimme saamaan tämän    

  ilmoituksen 30.9. lehteen. 

Markkinointi- ja vaalimainostyöryhmään kuuluvat Eemeli, Taiga, Jenny ja 

Minna. 

    Työryhmien tulokset käydään läpi elokuun kokouksessa.  

 

Vaalimainoksiin ja ehdolleasettumisen ohjeisiin annetaan yhteystiedoksi 

 nuorisopalveluiden sähköpostiosoite eurannuorisopalvelut@eura.fi . 

 

6. Nuorisovaltuuston myöntämät tittelit/palkinnot 

 

Nuorisovaltuustoilla on mahdollisuus muistaa esimerkiksi peruskoulun 

päättävää nuorta. Eurassa on aloittanut nuoria yrittäjiä, joita NuVa voisi 

palkita. Toisaalta Eurassa on myös menestyviä urheilijoita ja laadukkaita 

valmentajia. Aiempina vuosina palkitsemisia ei ole tehty. 

Ehdotus   Päätetään, palkitseeko NuVa edellä mainittuihin ryhmiin kuuluvia 

   henkilöitä. 

Päätös Nuorisovaltuusto päätti luoda oman stipendin, joka voidaan myöntää 
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peruskoulunsa päättävälle nuorelle, joka on hyväkäytöksinen ja luo 

ympärilleen yhteishenkeä. Stipendin tarkat  sanamuodot ja summa 

mietitään WhatsApp -ryhmässä. Stipendi on tarkoitus toimittaa 

opettajakunnalle, joka valitsee stipendin saajan. 

7. Liikuntakyselyn tulosten läpikäynti 

    Viimeisimmässä perhekeskusneuvoston kokouksessa oli   

   keskusteltu nuorten liikkumattomuudesta (Puheenjohtaja) 

Nuorisovaltuusto päätti laatia nuorille, aluksi lukiolaisille, kyselyn 

heidän liikunnallisuudestaan sekä siitä, mikä saisi nuoria 

 liikkumaan enemmän. Kyselyyn vastasi 80 henkilöä. 

 Ehdotus  Käymme kyselyn vastaukset läpi sihteerin johdolla. Pohdimme  

   vastauksia ja suunnittelemme, miten etenemme asian kanssa.   

  Jaamme vastaukset eteen päin tarkoituksenmukaisille kunnan    

 työntekijöille. 

 Päätös   Kävimme lukiolaisten kyselyn tulokset läpi ja teimme niistä   

   huomioita. Toimitamme vastaukset Minnan kautta eteen päin.   

  Suunnittelemme vastausten pohjalta liikunnallista      

 toimintaa/tiedotuksen kouluille syksyksi. 

    Yhteiskoulu ei ole vielä kyselyyn vastannut, mutta molempien  

   kyselyiden vastaukset jaetaan nuvalaisille. 

 

8. Nuorisovaltuuston kanta koskien lentopallolinjaa Euran lukioon 

 

    Alasatakunnassa (24.3.-25) oli euralaisen lentopalloilijan kirjoitus siitä, 

    voisiko Euran lukioon tulla lentopallolinja. Eurassa on paljon 

    lentopalloilijoita, joilla on jatko-opinnot edessään. Kyseisessä 

    ikäluokassa pelaavat voittivat juuri aluemestaruuden sekä 

    Suomenmestaruushopeaa. Euralaiset lentopalloilijat pelaavat lentopalloa 

    monella sarjatasolla iästä riippuen. 

 Ehdotus  Pohditaan, mikä on NuVan kanta asiaan, ja tukeeko NuVa kyseistä asiaa   

   viemällä asiaa eteenpäin. 

 Päätös   Nuorisovaltuusto päätti lähteä tukemaan lentopallolinjan perustamista   

   Euran lukioon. Tätä varten perustettiin työryhmä, johon kuuluu Lumia,    

  Pihla, Kamilla ja Minna. Ideoimme valtuustoaloitteen tekemistä. 

9. Nuorisovaltuuston uuden sihteerin valinta 



 

    Nykyinen sihteerimme Eemeli Komulainen astuu asepalvelukseen 

    heinäkuussa, ja on ilmoittanut ettei jatka sihteerin paikassa 

    syyskaudella. 

    Varasihteerimme Julia Aro on ilmoittanut ettei ota sihteerin paikkaa   

   vastaan vedoten jatko-opintosuunnitelmiinsa. 

 Ehdotus   Valitaan nuorisovaltuustolle uusi sihteeri syyskauden 2025 ajaksi.  

 Päätös   Päätimme nimittää uudeksi sihteeriksi Jenny Pertolan ja varasihteeriksi   

   Julia Aron. 

 

10. Nuorisovaltuuston kummitoiminnan ohjeet 

    Saimme tiedoksi Kotkan nuorisovaltuuston      

   valtuustokummitoimintaohjeet. Euran nuorisovaltuustolla ei ole erillisiä   

  ohjeita kummitoimintaa varten. Voisimme tehdä ohjeet      

 kummitoimintaan, joita noudatamme kummitoimintaan liittyvissä     

 epäselvyyksissä, kuten kummien kokouksiin kutsumisessa. 

 

 Ehdotus   Luodaan Euran Nuvan kummitoiminnan ohjeet yhdessä kummien kanssa. 

 Päätös   Perustimme kummitoiminnan ohjeita varten työryhmän, johon kuuluu   

   Eemeli, Kamilla ja Minna. Ohjeiden pohjana käytetään Kotkan     

  nuorisovaltuuston ohjeita sekä Nuva ry:n vinkkejä, sekä omien      

 kummiemme toiveita ja ideoita. 

    Päätimme pitää aina kauden alussa ryhmäyttävää toimintaa kummien ja  

   nuvalaisten kesken, esimerkiksi ns. nuvaleirin. Lisäksi otamme     

  käytännöksi pitää vapaamuotoiset nuvakahvit aina puolta tuntia ennen     

 kokouksen alkua. 

11. Nuorisovaltuuston järjestämä kesäreissu 

    Toimintasuunnitelmaamme 2025 on kirjattu mahdollisesta reissusta,   

   jonka toteuttaisimme vuoden 2025 aikana. Alustavasti olemme     

  miettineet reissun toteuttamista kesäkuukausien aikana. 

 Ehdotus   Keskustellaan mahdollisen reissun markkinoinnista, kohteesta ja   

   ajankohdasta. 

 Päätös   Järjestämme yhdessä nuorisopalveluiden kanssa 24. kesäkuuta    

   yhteiskuljetuksen Powerparkiin. Kyseessä olisi koko perheen tapahtuma,   

  josta nuorisovaltuusto kustantaa kuljetuksen ja pienet eväät. Lumia     

 kilpailuttaa bussit ja Pihla tekee mainoksen. Ilmoittautuminen tapahtuu    



 nuorisopalveluiden kautta.  

12. Talouskatsaus 

 

    Pidetään talouskatsaus, jotta tiedämme, mikä taloustilanteemme on   

   esimerkiksi kesäreissun budjettia silmällä pitäen. 

 Ehdotus   Lumia ja Minna pitävät talouskatsauksen. 

Päätös Vuosirahastamme on jäljellä 4577 euroa. Huomioitavaa, että Nuva ry:n 

jäsenmaksut on jo maksettu, ja omat kokouspalkkiomme maksatetaan kesän 

aikana. 

 

13. Nuorisovaltuuston tervehdys veteraanijuhlassa 

    Saimme kevään aikana pyynnön pitää nuorten tervehdys toukokuussa   

   pidettävään veteraanijuhlaan. Tervehdyksen ovat kirjoittaneet Pihla    

  Ahlgren ja Eemeli Komulainen. 

 Ehdotus   Pyydetään heitä lukemaan tervehdys nuorisovaltuutetuille  

 Päätös   Hyväksyimme Pihlan ja Eemelin kirjoittaman tervehdyksen. 

 

14. Syksyn kokousajankohdat 

    Päätetään syyskauden kokousajankohdat. Toimintasäännön mukaan   

   saamme kahdeksasta kokouksesta kokouspalkkion. Alkuvuoden neljän    

  kokouksen palkkiot maksetaan kesällä. 

 Ehdotus  Pidetään kokoukset, joista maksetaan kokouspalkkio elo-, syys-, loka- ja   

   marraskuussa. Pidetään joulukuun kokous viime vuoden mukaisesti 

    jouluruokailun merkeissä ilman kokouspalkkiota. 

 Päätös   Kokoonnumma syyskaudella seuraavasti: 

    19. elokuuta, 16. syyskuuta, 14. lokakuuta (tähän kokoukseen myös   

   vaalien ehdokkaat), 11. marraskuuta sekä, 16. joulukuuta, jolloin    

  pidämme jouluruokailun emmekä saa kokouspalkkiota. 

 

15. Kunnanvaltuuston, lautakuntien, hyvinvointialueen nuorisovaltuuston sekä muiden toimielinten ja 
ryhmittymien kuulumiset. 
 
 
 Ehdotus  Merkitään tiedoksi edustajien kuulumiset sekä muut aiheeseen liittyvät  
   tiedot 
 



 Päätös   Merkittiin tiedoksi 
 
 
16. Muut esille tulevat asiat 
- Satakunnan alueen nuorisotoimen koordinaattori Merja Mäntylä tiedustelee nuorisovaltuuston kiinnostusta 
osallistua Nuorilla on asiaa -paneelikeskustelun ”etäkisakatsomoon” 18. syyskuuta. Olemme kiinnostuneita. 
- Satakunnan nuvien yhteinen koulutuspäivä pidetään syksyllä jonain lauantaipäivänä, luultavasti Raumalla Karin 
kampuksella.  
 

 
17. Kokouksen päättäminen 
 
 - Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 18.13. 

 

Puheenjohtaja     Sihteeri  

__________________________  __________________________ 
Lumia Lehtonen    Eemeli Komulainen    

 

Pöytärkirjantarkastus _____/_____ 2025 

 

___________________________  ___________________________ 

 


